
شركـة قمة أصل العرب للتجارة العامة )ذ.م.م(

رأس المال التأسيسي: 1,000,000,000 )مليار( دينار عراقي

Qimmat Asl Al-Arab General Trading LLC

Founding Capital: 1,000,000,000 IQD (One Billion Iraqi Dinars)

“The Pinnacle of Authentic Trade, with a Steadfast Vision Toward a Bright Future”
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قمة أصالة التجارة

ورؤيـة راسخة نحو 

المستقبل المشرق



45

في عام 2024، لم تكن ولادة شركة قمة أصل العرب للتجارة العامة مجرد حدث 
بالإنجازات  حافلة  لمسيرة  تتويجًًا  كانت  بل  العراقية،  الشركات  سجل  في  عابر 
والخبرات المتراكمة في أعماق السوق العراقي، وعلى وجه الخصوص في مجال 
تجارة المفروشات والسجاد الفاخر. لم تنطلق هذه الشركة من فراغ، بل استمدت 
قوتها من جذور عميقة ضاربة في تربة التجارة البغدادية الأصيلة، حيث أمضى 
مؤسسوها عقودًًا من العمل الدؤوب في ميادين التجارة، تاركين بصمات واضحة 
روحانية  إلى  بالحياة  النابضة  الرصافة  حيوية  من  العريقة،  بغداد  أسواق  في 

الكاظمية المقدسة.
لم تكن فكرة التأسيس مجرد طموح شخصي، بل كانت استجابة حكيمة لمتطلبات 
واقع اقتصادي جديد يشهد تحولات مهمة، وتلبية لتوجيهات الدولة العراقية نحو 
تعزيز تنظيم السوق الداخلية، وإرساء دعائم كيانات قانونية راسخة قادرة على 
تحقيق النمو المستدام، وإبرام العقود بثقة، والانخراط في عمليات الاستيراد وفق 

أطر تنظيمية وقانونية محكمة تضمن الحقوق وتحقق العدالة.

In 2024, the establishment of Qimmat Asl Al-Arab General Trading LLC was 
not merely a new entry in the Iraqi corporate registry; it was the culmination 
of a long journey rich in achievements and deeply rooted experience within 
the Iraqi market, particularly in the trade of luxury furnishings and carpets.
This company did not emerge in isolation; rather, it drew its strength from deep 
and authentic roots embedded in the soil of Baghdad's traditional commerce, 
where its founders spent decades diligently working in the trade sectors, leav-
ing a distinctive mark across Baghdad’s historic markets — from the vibrant 
pulse of Al-Rusafa to the spiritual aura of Al-Kadhimiya.
The company's founding was not just a personal ambition; it was a wise and 
strategic response to a new economic reality undergoing significant transfor-
mations. It aimed to align with the Iraqi state's directives to better organize the 
domestic market, to establish robust legal entities capable of achieving sus-
tainable growth, to engage in contracts with confidence, and to conduct import 
activities within strict legal and regulatory frameworks that safeguard rights 
and promote fairness.
"Qimmat Asl Al-Arab: Where the Heritage of the Past Meets the Brilliance of 
the Commercial Future."

نشأة راسخة وانطلاقة واعدة:
قصة ريادة بدأت من قلب الأسواق العراقية

A Strong Foundation and a Promising Launch: 
A Leadership Story Born from the Heart of Iraqi 
Markets
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على الرغم من حداثة عهد تأسيسها، تستند شركة قمة أصل العرب إلى قاعدة صلبة من 
الخبرة والمعرفة المتوارثة. فهي تمثل الجيل الأول من عائلات بغداد التجارية التي نشأت 
وترعرعت في قلب أسواق المفروشات، حاملة معها إرثًًا تجاريًًا عريقًًا وقيمًًا أصيلة. وتضم 
الشركة نخبة من الكفاءات الإدارية والتنفيذية التي خبرت خبايا السوق العراقية وتقلباتها، 
وتقود اليوم العمليات التجارية بكفاءة واقتدار تحت مظلة قانونية متينة ومسجلة رسميًًا 

في سجلات الدوائر الحكومية المختصة.
• سنة التأسيس: 2024 بداية فصل جديد في عالم التجارة العراقية.

الشفافية  يضمن  قانوني  إطار  المسؤولية  محدودة  عراقية  شركة  القانوني:  الهيكل   •
والمسؤولية.

النمو  التأسيسي: 1,000,000,000 مليار دينار عراقي قوة مالية تدعم  المال  • رأس 
والتوسع الطموح.

• المقر الرئيسي: بغداد - العراق - قلب العاصمة ومركز الثقل التجاري.

Despite its recent establishment, Qimmat Asl Al-Arab General Trading LLC stands firmly 
on a solid foundation of inherited knowledge and deep-rooted experience. It represents the 
first generation of Baghdad’s renowned trading families, who grew up and thrived in the 
heart of the furnishings markets, carrying with them a rich commercial legacy and authen-
tic values.
The company brings together an elite team of administrative and executive professionals, 
who possess in-depth knowledge of the intricacies and fluctuations of the Iraqi market. To-
day, they lead business operations with outstanding efficiency under a robust legal frame-
work, officially registered with the relevant governmental authorities.
• Year of Establishment: 2024 — The beginning of a new chapter in Iraq’s commercial land-
scape.
• Legal Structure: Iraqi Limited Liability Company — A legal framework that ensures 
transparency and accountability.
• Founding Capital: 1,000,000,000 IQD (One Billion Iraqi Dinars) — A financial strength 
fueling ambitious growth and expansion.
• Headquarters: Baghdad, Iraq — The heart of the capital and the center of commercial 
gravity.

كيان قانوني عصري ببصمة خبرة تقليدية عريقة:
مزيج فريد من الأصالة والتطور

A Modern Legal Entity with the Imprint of Timeless 
Expertise: A Unique Blend of Authenticity and Progress



89

بين أصالة الجذور وقوة 
القانون: قمة أصل العرب... 

ثقة تستثمر بها

Between the Authenticity of Roots 
and the Strength of Law: Qimmat 
Asl Al-Arab… An Investment in Trust
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تولي شركة قمة أصل العرب أهمية قصوى لمبدأ الامتثال الشامل لكافة التعليمات 
الراسخ  الالتزام  هذا  التجارية.  بأنشطتها  الصلة  ذات  والدولية  المحلية  واللوائح 
يشكل حجر الزاوية في سعي الشركة نحو بناء سمعة طيبة وتحقيق الاستدامة 

على المدى الطويل، ويشمل جوانب الامتثال ما يلي:
أولاًً: الامتثال القانوني المحلي - أسس متينة للعمل المشروع:

مما  العراقية،  الشركات  مسجل  دائرة  لدى  رسميًًا  مُُسجلة  الرسمي:  التسجيل   •
يضمن شرعية وجودها وممارسة أعمالها وفق القانون.

• الالتزام بالضوابط: تعمل الشركة وفقًًا للضوابط والتعليمات الصادرة عن وزارة 
التجارة والهيئة العامة للضرائب، مما يعكس التزامها بالأنظمة والقوانين العراقية.

• هيكل إداري وتنظيمي واضح: تعتمد الشركة هيكالًا إداريًًا وتنظيميًًا محكمًًا يشمل 
إدارة تنفيذية ذات كفاءة عالية، وقسمًًا متخصصًًا للمبيعات يتمتع بخبرة واسعة، 

ووحدة للخدمات اللوجستية المتكاملة تضمن سلاسة العمليات.

At Qimmat Asl Al-Arab General Trading LLC, the principle of comprehensive com-
pliance with all applicable local and international regulations governing its commer-
cial activities is of paramount importance. This unwavering commitment forms the 
cornerstone of the company’s pursuit of a strong reputation and long-term sustaina-
bility. The scope of compliance includes the following aspects:
First: Local Legal Compliance — A Solid Foundation for Lawful Operations
• Official Registration: The company is officially registered with the Iraqi Companies 
Registrar, ensuring the legality of its existence and the lawful conduct of its business 
activities.
• Regulatory Adherence: The company operates in strict accordance with the rules 
and guidelines issued by the Ministry of Trade and the General Commission for Tax-
es, reflecting its deep commitment to Iraqi laws and regulations.
• Clear Administrative and Organizational Structure:
The company adopts a robust and well-defined administrative and organizational 
framework, consisting of a highly competent executive management team, a special-
ized and experienced sales department, and an integrated logistics unit that ensures 
seamless operations.

التزام راسخ بالامتثال القانوني والمالي:
ضمان للنزاهة والاستدامة

A Firm Commitment to Legal and Financial 
Compliance: Ensuring Integrity and 
Sustainability



1213

Second: Financial and Banking Compliance - Transparency and Reliability in Financial Transactions
• Official Accounts with Reputable Iraqi Banks:
The company maintains official accounts with well-established and reputable Iraqi banks, reinforcing 
confidence in its financial dealings.
• Periodic Review of Banking Transactions:
All banking transactions are subject to thorough and regular audits by specialized authorities and are 
conducted through approved legal channels, ensuring full transparency and accountability.
• Transparent Management of Tax Obligations:
The company manages its tax obligations with complete transparency, subject to regular audits by in-
dependent and qualified external auditing firms, reflecting its strong commitment to national duties.

ثانياًً: الامتثال المالي والمصرفي - شفافية وموثوقية في التعاملات المالية:
• حسابات رسمية في مصارف عراقية رصينة: تحتفظ الشركة بحسابات رسمية في مصارف عراقية 

مرموقة وذات سمعة طيبة، مما يعزز الثقة في تعاملاتها المالية.
• مراجعة دورية للتعاملات البنكية: تخضع جميع التعاملات البنكية لمراجعة دورية دقيقة من قبل 

جهات مختصة، وتتم عبر القنوات القانونية المعتمدة، مما يضمن الشفافية والمساءلة.
• إدارة شفافة للالتزامات الضريبية: تُُدار التزامات الشركة الضريبية بشفافية تامة وتُُراجع بانتظام من 

قبل مكاتب تدقيق خارجية مستقلة ومؤهلة، مما يعكس التزامها بالواجبات الوطنية.

ثالثاًً: الامتثال الدولي - شراكات عالمية مبنية على الثقة والقانون:
• عقود قانونية مُُنظمة مع الموردين: تتعامل الشركة مع المصانع والموردين في الصين ومنطقة شرق 

آسيا بموجب عقود قانونية مُُنظمة ومُُحكمة، تحمي حقوق جميع الأطراف وتضمن جودة المنتجات.
• تطبيق دقيق للإجراءات الجمركية: تُُطبق الشركة الإجراءات الجمركية وكافة اشتراطات الفحص 

بدقة ووفقًًا للمعايير الدولية المعمول بها، مما يضمن دخول سلع مطابقة للمواصفات.
• تحويلات مالية عبر قنوات رسمية: تتم جميع التحويلات المالية الخاصة بالشركة عبر قنوات رسمية 

وتحت إشراف ومتابعة قانونية ومصرفية متخصصة، مما يضمن سلامة العمليات المالية الدولية.

Third: International Compliance - Global Partnerships Built on Trust and Law
• Legally Structured Contracts with Suppliers:
The company engages with manufacturers and suppliers in China and the East Asia region under well-or-
ganized and legally binding contracts that safeguard the rights of all parties and guarantee product quality.
• Strict Application of Customs Procedures:
The company meticulously applies customs procedures and adheres to all inspection requirements in ac-
cordance with prevailing international standards, ensuring the entry of goods that meet specifications.
• Financial Transfers Through Official Channels:
All company-related financial transfers are conducted through official channels under specialized legal 
and banking supervision, ensuring the integrity of international financial operations.
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ثقة وأمان في كل تعاملة:
قمة أصل العرب.. شريكك 

الموثوق في عالم التجارة

Trust and Security in Every 
Transaction: Qimmat Asl Al-Arab.. 
Your Reliable Partner
in the World of Trade
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تمتلك شركة “قمة أصل العرب” منظومة تشغيلية حديثة ومتكاملة، مدعومة ببنية 
تحتية قوية وكفاءات بشرية متميزة، مما يعزز بشكل كبير من قدرتها على تنفيذ 

العمليات التجارية بسلاسة وفعالية وتحقيق أعلى مستويات الأداء.

الإدارة العامة
اللوائح  لكافة  الامتثال  ومتابعة  للشركة،  العامة  الاستراتيجيات  وضع  على  تُُشرف 
والقوانين، واتخاذ القرارات المتعلقة بالتوسع والتطوير المستقبلي. تعتمد على فريق 

قيادي ذو خبرة واسعة في إدارة الأعمال التجارية.

قسم المبيعات والتسويق
يتولى مسؤولية إدارة قنوات التوزيع المختلفة، وبناء علاقات قوية ومستدامة مع 
الموردين والعملاء على حد سواء. يركز على فهم احتياجات السوق وتقديم حلول 
مبتكرة تلبي هذه الاحتياجات، بالإضافة إلى تنفيذ حملات تسويقية فعالة لتعزيز 

العلامة التجارية وزيادة المبيعات.

Qimmat Asl Al-Arab boasts a modern and fully integrated operational system, 
supported by a strong infrastructure and outstanding human resources. This 
significantly enhances the company’s ability to execute commercial operations 
smoothly and effectively, achieving the highest levels of performance.

General Management
Oversees the development of the company’s overall strategies, ensures compli-
ance with all regulations and laws, and makes key decisions related to expansion 
and future growth. It relies on a leadership team with extensive experience in 
managing commercial enterprises.

Sales and Marketing Department
Responsible for managing various distribution channels and building strong, long-
term relationships with both suppliers and customers. It focuses on understanding 
market needs and delivering innovative solutions to meet these demands, in addi-
tion to implementing effective marketing campaigns to enhance brand awareness 
and drive sales growth.

Advanced Operational Capabilities and a Flexible 
Organizational Structure: Efficiency in Performance 
and Excellence in Execution

قدرات تشغيلية متطورة وهيكل تنظيمي مرن:
كفاءة في الأداء وفاعلية في التنفيذ
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الخدمات اللوجستية
النقل  عمليات  وضمان  عالية،  بكفاءة  المخازن  إدارة  على  يشرف 
البلاد.  أنحاء  مختلف  إلى  للمنتجات  والفعالة  السلسة  والتوزيع 
في  المنتجات  وصول  لضمان  بدقة  التوزيع  جدولة  ذلك  يتضمن 

الوقت المناسب وبالجودة المطلوبة.

قسم الاستيراد والعقود
يدير عمليات التعاقدات الدولية مع المصانع والموردين في الخارج، 
ويتولى مسؤولية ضمان أفضل الشروط التجارية والجودة العالية 
الأمد مع  بناء علاقات طويلة  المستوردة. يحرص على  للمنتجات 

شركاء دوليين موثوقين.

المحاسبة والمالية
وشفافية،  بدقة  للشركة  المالية  الحسابات  إدارة  مسؤولية  يتولى 
المدققين  مع  الكامل  والتنسيق  الدورية،  المالية  التقارير  وإعداد 
والامتثال  المالية  العمليات  سلامة  لضمان  والبنوك  الخارجيين 

للمعايير المحاسبية.

Logistics Department
Supervises efficient warehouse management and ensures the 
smooth and effective transportation and distribution of products 
across the country. This includes precise scheduling to guarantee 
timely deliveries with the required quality standards.

Import and Contracts Department
Handles international contracting operations with factories and 
suppliers abroad and is responsible for securing the best com-
mercial terms and high product quality. The department strives 
to build long-term relationships with reliable international part-
ners.

Accounting and Finance Department
Manages the company’s financial accounts with accuracy and 
transparency, prepares regular financial reports, and coordinates 
closely with external auditors and banks to ensure the sound-
ness of financial operations and full compliance with accounting 
standards.
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بإدارة واعية، وعمليات مرنة: 
قمة أصل العرب... نحو 

كفاءة تشغيلية لا تضاهى

With Insightful Management and 
Agile Operations: Qimmet Asl 
Al-Arab... Towards Unmatched 
Operational Efficiency
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تولي شركة "قمة أصل العرب" اهتمامًًا بالغًًا بتطوير بنيتها التحتية 
مخازن  الشركة  وتمتلك  والتوزيع.  التخزين  عمليات  كفاءة  لضمان 
التقنيات  بأحدث  مُُجهزة  بغداد،  العاصمة  قلب  في  استراتيجية 

وأنظمة التخزين الآمنة، ومُُدارة وفقًًا لأعلى المعايير لضمان 
الحفاظ على جودة المفروشات والسجاد.

• مخازن مركزية في بغداد: تعمل هذه المخازن كمحور رئيسي 
لعمليات التوزيع إلى كافة محافظات العراق، مما يضمن سرعة 

وفعالية الوصول إلى العملاء في مختلف أنحاء البلاد.
شبكة  مع  الشركة  تتعامل  وواسعة:  فعلية  توزيع  شبكة   •
واسعة من الموردين وتجار الجملة في مختلف أنحاء العراق، 

مما يضمن انتشار منتجاتها وتغطية شاملة للسوق المحلي.

Qimmet Asl Al-Arab places great emphasis on developing 
its infrastructure to ensure the efficiency of its storage and 
distribution operations. The company owns strategically lo-
cated warehouses in the heart of Baghdad, equipped with 
the latest technologies and secure storage systems, all man-
aged according to the highest standards to pre-
serve the quality of carpets and furnishings.
• Central Warehouses in Baghdad:
These warehouses serve as the main hub for dis-
tribution operations to all provinces across Iraq, 
ensuring fast and efficient delivery to customers 
nationwide.
• Extensive and Active Distribution Network:
The company maintains a wide network of sup-
pliers and wholesalers throughout Iraq, ensuring 
broad market coverage and widespread availa-
bility of its products.

Advanced Infrastructure: Strategic 
Storage and Distribution Facilities to 
Meet the Growing Market Demand

بنية تحتية متطورة:
مرافق تخزين وتوزيع استراتيجية

لتلبية احتياجات السوق المتنامية

تخزين استراتيجي، 
وتوزيع فعال:

قمة أصل العرب.. 
منتجاتنا تصلك 

أينما كنت

Strategic Storage and 
Efficient Distribution: 
Qimmet Asl Al-Arab... 
Our Products Reach You 
Wherever You Are
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من  ومتنوعة  واسعة  وتوريد مجموعة  استيراد  على  التجاري  نشاطها  العرب" في  أصل  "قمة  تُُركّزّ شركة 
المنتجات عالية الجودة التي تلبي مختلف الاحتياجات والأذواق:

• مفروشات منزلية ومكتبية أنيقة وعصرية: تشمل أطقم غرف النوم الفاخرة، والأرائك المريحة ذات التصاميم 
المتنوعة، والطاولات والكراسي العملية والأنيقة، والخزائن ذات المساحات التخزينية الذكية.

• سجاد فاخر يجسد الفن والأصالة: تتضمن مجموعتنا تصميمات شرقية أصيلة، وأنماط كلاسيكية عريقة، 
ولمسات عصرية مبتكرة، بالإضافة إلى سجاد مخصص للصالات الفسيحة والمساجد ذات 

الطابع الخاص.
ومراتب  مريحة وصحية،  أنواعًًا طبية  نوفر  الجودة:  عالية  إسفنجية  وأغطية  مراتب   •
فندقية فاخرة تضمن تجربة نوم استثنائية، بالإضافة إلى أغطية إسفنجية مصنعة وفقًًا 

لأعلى معايير الجودة والمتانة.
باستمرار على توسيع نطاق  نعمل  المستقبلية:  لتلبية الاحتياجات  التوسع  منتجات قيد 
للبيئة  صديقة  ومنتجات  السلامة،  لتعزيز  للحريق  مقاومة  مفروشات  ليشمل  منتجاتنا 

للمساهمة في الاستدامة، ومفروشات متخصصة للمرافق الطبية لتلبية احتياجات هذا القطاع الحيوي.

Qimmet Asl Al-Arab focuses its business operations on importing and supplying a wide and diverse 
range of high-quality products designed to meet various needs and preferences:
• Elegant and Modern Home and Office Furnishings:
Including luxurious bedroom sets, comfortable sofas with diverse designs, practical and stylish ta-
bles and chairs, and smart storage cabinets.
• Luxurious Carpets that Embody Art and Authenticity:
Our collection features authentic oriental designs, timeless classic styles, inno-
vative modern touches, as well as specially crafted carpets for spacious halls and 
mosques with distinctive character.
• High-Quality Mattresses and Foam Covers:
We offer medical-grade mattresses that ensure comfort and health, luxurious ho-
tel-quality mattresses for an exceptional sleep experience, along with foam cov-
ers manufactured to the highest standards of quality and durability.
• Expanding Product Lines to Meet Future Needs:
We are continuously expanding our product range to include fire-resistant fur-
nishings for enhanced safety, eco-friendly products to support sustainability, and specialized fur-
nishings for medical facilities to meet the needs of this vital sector.

Diverse Business Activities: A Comprehensive Collection of 
Premium Furnishings and Carpets to Suit Every Taste

النشاط التجاري المتنوع: باقة متكاملة من أجود 
المفروشات والسجاد لتلبية كافة الأذواق

من أناقة التصميم إلى 
جودة الخامات: قمة أصل 

العرب... اختيارك الأمثل 
لكل منزل ومكتب

From Elegant Designs to 
Premium Materials: Qimmet 
Asl Al-Arab... Your Ideal Choice 
for Every Home and Office
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طموح بلا حدود، ونمو مستدام: 
قمة أصل العرب... نصنع مستقبل 

تجارة المفروشات في العراق

Unlimited Ambition, Sustainable Growth: 
Qimmet Asl Al-Arab... Shaping the Future of 
the Furnishings Trade in Iraq
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تتطلع الشركة بخطى واثقة نحو المستقبل، وتضع نصب أعينها هدفًًا طموحًًا يتمثل في أن تصبح واحدة 
من أكبر خمس شركات استيراد وتوزيع المفروشات والسجاد في العراق خلال السنوات الثلاث القادمة. 

ولتحقيق هذه الرؤية، وضعت الشركة خططًًا استراتيجية واضحة تشمل:
• توسيع الانتشار الجغرافي: افتتاح معارض تجزئة وجملة في مواقع استراتيجية في بغداد والبصرة، 

بالإضافة إلى التوسع المستقبلي ليشمل محافظات أخرى.
• تعزيز الشراكات الدولية: توقيع شراكات حصرية مع مصانع رائدة في الصين وتركيا، لضمان الحصول 

على منتجات حصرية وعالية الجودة بأسعار تنافسية.
• التحول الرقمي وتسهيل الوصول: تطوير تطبيق إلكتروني متكامل لعرض المنتجات بشكل جذاب، 

وإدارة الطلبات بكفاءة، وتوفير تجربة تسوق مريحة للعملاء.
• توفير خدمات لوجستية متكاملة: تقديم خدمة التوصيل السريع والموثوق والدفع الإلكتروني الآمن 

لتلبية احتياجات العملاء المتزايدة.
دعم الصناعة المحلية: إطلاق خط إنتاج محلي للمفروشات يحمل شعار الشركة، مما يساهم في دعم 

الاقتصاد الوطني وتوفير فرص عمل جديدة.

رؤيتنا الطموحة للمستقبل: نحو الريادة في سوق 
المفروشات العراقي

Qimmet Asl Al-Arab strides confidently towards the future, with a clear and ambitious goal of 
becoming one of the top five furniture and carpet import and distribution companies in Iraq 
within the next three years. To achieve this vision, the company has developed clear strategic 
plans that include:
• Expanding Geographical Reach: Opening wholesale and retail showrooms in strategic loca-
tions across Baghdad and Basra, with future expansions planned for other provinces.
• Strengthening International Partnerships: Signing exclusive partnerships with leading manu-
facturers in China and Turkey to ensure access to exclusive, high-quality products at competi-
tive prices.
• Driving Digital Transformation and Enhancing Accessibility:
Developing a comprehensive electronic application to showcase products attractively, efficiently 
manage orders, and provide customers with a seamless shopping experience.
• Providing Integrated Logistics Services: Offering fast, reliable delivery services and secure 
electronic payment options to meet growing customer demands.
• Supporting Local Industry: Launching a local furniture production line under the company’s 
brand, contributing to national economic growth and creating new employment opportunities.

Our Ambitious Vision for the Future: Towards Market 
Leadership in Iraq’s Furnishings Sector
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إن اختيار شركة "قمة أصل العرب" كشريك تجاري أو كمزود للمفروشات والسجاد يمنحك العديد من 
المزايا والقيم الفريدة التي تجعلنا الخيار الأمثل:

• كيان قانوني راسخ ومنظم: نلتزم بأعلى معايير التنظيم المؤسسي ونواكب توجهات الدولة نحو 
تعزيز الشفافية والمسؤولية.

• مؤسسون ذوو خبرة عميقة: يتمتع مؤسسونا بخبرة تجارية واسعة وشبكة علاقات قوية في السوق 
العراقية، مما يضمن فهمًًا عميقًًا لاحتياجات العملاء والموردين.

• التزام شامل بالامتثال: نلتزم بشكل كامل بالأنظمة المصرفية والتجارية والضريبية، مما يوفر بيئة 
عمل آمنة وموثوقة لجميع الأطراف.

طويلة،  بخبرات  يتمتع  محترف  إداري  فريق  عملياتنا  يقود  مؤهل:  عمل  وفريق  احترافية  إدارة   •
ويدعمه فريق لوجستي وتنفيذي كفء يضمن أعلى مستويات الأداء.

• رؤية استراتيجية واضحة وقابلة للتنفيذ: لدينا خطط طموحة ومدروسة للمستقبل، مدعومة ببنية 
تحتية قوية وقدرة مالية تضمن تحقيق أهدافنا.

لماذا تختار قمة أصل العرب؟ قيم فريدة ومزايا تنافسية

Choosing Qimmet Asl Al-Arab as your business partner or furnishings and carpet supplier grants 
you access to a wide range of unique values and competitive advantages that make us the ideal 
choice:
• A Solid and Well-Organized Legal Entity: We adhere to the highest standards of corporate gov-
ernance, aligning with national efforts to promote transparency and accountability.
• Founders with Deep Expertise: Our founders possess extensive business experience and a ro-
bust network of relationships within the Iraqi market, ensuring a profound understanding of the 
needs of both clients and suppliers.
• Comprehensive Commitment to Compliance: We are fully committed to banking, commercial, 
and tax regulations, providing a safe and reliable business environment for all parties involved.
• Professional Management and a Qualified Team: Our operations are led by an experienced 
management team, supported by a highly capable logistics and operational staff that ensures 
top-tier performance.
• A Clear and Actionable Strategic Vision: We have ambitious, well-planned strategies for the 
future, backed by a strong infrastructure and solid financial capacity to achieve our goals.

Why Choose “Qimmet Asl Al-Arab”? Unique Values and 
Competitive Advantages
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